
Zápisnica č. 08/14 zo zasadnutia VV SFZ konaného dňa 3. septembra
2014 v Bratislave.

Prítomní: Ján Kováčik – prezident SFZ
Richard Havrilla – I. viceprezident SFZ, predseda VsFZ
Karol Belaník – viceprezident SFZ pre štátnu reprezentáciu a medz. vzťahy
Ivan Kozák – viceprezident SFZ pre profesionálny futbal, zástupca ÚLK
Viliam Ondrejka - zástupca ÚLK
Petr Kašpar – zástupca ÚLK
Pavel Halabrín - zástupca ÚLK
Jozef Paršo – zástupca amatérskeho futbalu, predseda SsFZ
Juraj Jánošík – viceprezident SFZ pre amatérsky futbal, predseda BFZ
Marián Ružbarský – zástupca rozhodcov
Peter Sepeši – člen VV SFZ pre legislatívno-právne otázky
Milan Lešický – zástupca trénerov

Ospravedlnený: Ladislav Gádoši - zástupca amatérskeho futbalu, predseda ZsFZ

Prizvaní: Jozef Kliment – generálny sekretár SFZ
Ján Lipták – predseda Revíznej komisie SFZ
Jaroslav Rybánsky – právny expert a projektový manažér SFZ
Peter Dedík – projektový manažér SFZ

Program:
1. Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu.
2. Kontrola plnenia uznesení.
3. Informácia o priebehu realizácie projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie

futbalových štadiónov.
4. Ustanovovanie členov komisie partnerov SFZ.
5. Schvaľovanie návrhu na rozdelenie Solidarity Payment za súťažný ročník

2013/14.
6. Schvaľovanie návrhu termínovej listiny mládeže – jesenná časť 2014/15.
7. Schvaľovanie návrhu na zloženie realizačných tímov mládežníckych

reprezentácii SR – jesenná časť 2014/15.
8. Schvaľovanie návrhu na personálne zloženie panelu odborných expertov v

projekte Koncepcia rozvoja futbalu SFZ. 
9. Prerokovanie návrhu nového Registračného a prestupového poriadku SFZ.
10. Prerokovanie návrhov Komisie futsalu – plán činností SF na sezónu 2014/15.
11. Schvaľovanie návrhu na prijatie za riadneho člena SFZ.
12. Schvaľovanie návrhu legislatívneho plánu úloh na 2. polrok 2014.
13. Schvaľovanie návrhu na výšku úhrady nákladov spojených s liečbou

mládežníckych reprezentantov Samuela Lacka a Kristiána Koštrnu. 
14. Schvaľovanie návrhu na udelenie odznaku SFZ.
15. Informácia o aktuálnom právnom vzťahu medzi SFZ, ÚLK a UFA Sports.
16. Informácia o rozhodnutí DK SFZ o vylúčení individuálnych členov v SFZ.
17. Informácia o priebehu a výsledku volieb členov komory SFZ pre riešenie sporov.
18. Informácia o prijatých záveroch zo strategického mítingu prezidentov a

generálnych sekretárov členských krajín UEFA (27.-28. augusta 2014 v Monacu).
19. Informácia o prijatých záveroch výkonného výboru SZTK (9.júla 2014 v

Bratislave).
20. Informácia o organizovaní konferencie Šport a právo v Poprade (2.-3.októbra

2014).



21. Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam v období medzi riadnymi
zasadnutia VV SFZ.

22. Diskusia.

K bodu 1: Otvorenie – schvaľovanie programu.
Zasadnutie otvoril a viedol prezident SFZ Ján Kováčik. Predstavil návrh programu a dal hlasovať.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení.
Kontrolu plnenia uznesení vykonal GS SFZ Jozef Kliment.

Uznesenie č. 11/14 VV SFZ:
1) VV SFZ prijíma odporúčania pracovnej skupiny k riešeniu otázky účelovej dotácie na kamerový
systém pre kluby ÚLK.
2) VV SFZ ukladá GS SFZ , aby zabezpečil realizáciu odporúčaní pracovnej skupiny. 

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Úloha trvá.

Uznesenie č. 18/14 VV SFZ:
1) VV SFZ schvaľuje Marca Antonia Angula Lopeza za reprezentačného trénera SR „A“ vo futsale
a splnomocňuje prezidenta SFZ, aby s ním uzatvoril Head Coach Agreement.
2) VV SFZ odporúča SF zosúladiť stanovy SF so stanovami SFZ v zmysle pripomienok vznesených
LPO SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
     Ján Kováčik

Úloha trvá v bode 2.
Zmluva Head Coach Agreement bola prezidentom SFZ Jánom Kováčikom a Marcom Antoniom
Angulom Lopezom podpísaná dňa 21. januára 2014.
Zosúladenie stanov SF so stanovami SFZ v zmysle pripomienok vznesených LPO SFZ je v
právomoci SF. Najbližšia konferencia SF sa uskutoční dňa 25. septembra 2014.

Uznesenie č. 19/14 VV SFZ:
1) VV SFZ schvaľuje vystúpenie SFZ z Národného futbalového štadióna, a.s.
2) VV SFZ poveruje LPO SFZ, aby vykonalo všetky právne kroky potrebné k zrušeniu majetkovej
účasti SFZ v Národnom futbalovom štadióne, a.s. 

T: ihneď
Z: Ján Kováčik

Úloha trvá.
Dňa 23. júla 2014 sa konalo Valné zhromaždenie NFŠ, a.s. Bližšie informácie budú prerokované v
samostatnom bode programu s názvom Informácia o priebehu realizácie projektu výstavby,



rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov.

Uznesenie č. 74/14 VV SFZ:

VV SFZ 
a) volí za predsedu komisie futsalu SFZ p. Dušana Dobšoviča,
b) ustanovuje za členov komisie futsalu SFZ p. Dušana Štaffena, p. Jozefa Hanzela a p.  Martina
Mlynaroviča,
c) ustanovuje za členov zmierovacej komisie p. Ladislava Benedikoviča a p. Radoslava Čičmanca,
d) odkladá voľby člena revíznej komisie SFZ za ÚLK a ustanovovanie členov komisie partnerov
SFZ a členov matričnej komisie SFZ na 3. júna 2014 a vyhlasuje voľby uvedených funkcionárov na
3. júna 2014,
e) vyzýva členov Slovenského futbalového zväzu, aby návrhy kandidátov na členov komisie
partnerov SFZ, ktoré majú náležitosti podľa čl. 2 ods. 5, ods. 6 písm. a), b), d) až g), ods. 7 a 8
volebného poriadku Slovenského futbalového zväzu a podľa štatútu príslušnej komisie, doručili do
23. mája 2014 generálnemu sekretárovi Slovenského futbalového zväzu, 
f) vyzýva ÚLK a členov ÚLK, aby návrhy kandidátov na člena revízne komisie SFZ a členov
matričnej komisie SFZ, ktoré majú náležitosti podľa čl. 2 ods. 5, ods. 6 písm. a), b), d) až g), ods. 7
a 8 volebného poriadku Slovenského futbalového zväzu a podľa štatútu matričnej komisie SFZ,
doručili do 23. mája 2014 generálnemu sekretárovi Slovenského futbalového zväzu, 
g) vyzýva predsedu disciplinárnej komisie SFZ a predsedov odborných komisií SFZ, aby najneskôr
do 25. mája 2014 poslali generálnemu sekretárovi SFZ návrh na prípadnú zmenu zloženia ich
komisií s príslušnými prílohami návrhu podľa volebného poriadku.

T: v texte
Z: Jozef Kliment

Úloha splnená 
Členovia VV SFZ na júlovom zasadnutí predĺžili termín na zasielanie a doplnenie návrhov do
septembrového zasadnutia VV SFZ. Ustanovovanie členov komisie partnerov je samostatným
bodom programu. 

Uznesenie č. 114/14 VV SFZ:
1 ) VV SFZ schvaľuje návrh na právno-organizačné zmeny v kluboch Inter Bratislava, o.z.,
Športový klub SFM Senec, o.z. a TJ Baník Ružiná.

2) VV SFZ podmienečne schvaľuje návrh na právno-organizačnú zmenu v klube Športové kluby
BLAVA Jaslovské Bohunice, o.z. za podmienky, že do 7 dní odo dňa schválenia VV SFZ budú
predložené rozhodnutia riadnej konferencie a zmluvy o prevode práv a povinností upravené tak, aby
boli predmetom prevodu nielen pomenované pohľadávky a záväzky, ale aj nepomenované
pohľadávky a záväzky, ktoré by mohli vzniknúť v budúcnosti.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Úloha splnená.

Športové kluby BLAVA Jaslovské Bohunice, o.z. v lehote do 7 dní odo dňa schválenia VV SFZ
predložili rozhodnutia riadnej konferencie a zmluvy o prevode práv a povinností upravené tak, aby
boli predmetom prevodu nielen pomenované pohľadávky a záväzky, ale aj nepomenované
pohľadávky a záväzky, ktoré by mohli vzniknúť v budúcnosti.

Podmienka právno-organizačnej zmeny bola tak odstránená.

Uznesenie č. 120/14 VV SFZ:
1) VV SFZ berie na vedomie návrh na zmenu a doplnenie Disciplinárneho poriadku SFZ.
2) VV SFZ ukladá svojím členom, aby v termíne do 6. júla 2014 zasielali pripomienky k návrhu.



3) VV SFZ súhlasí so schvaľovaním návrhu na zmenu a doplnenia Disciplinárneho poriadku SFZ
formou elektronického hlasovania per rollam. 

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Úloha splnená.
Návrh na zmenu a doplnenie Disciplinárneho poriadku SFZ sa uskutočnilo formou elektronického
hlasovania per rollam. Informácia o výsledkoch  hlasovania je predložená členom VV SFZ ako
samostatný bod programu.

Uznesenie č. 128/14 VV SFZ:
1) VV SFZ berie na vedomie podanie MŠK FOMAT Martin, MFK TOPVAR Topoľčany a
primátora Mesta Topoľčany.
2) VV SFZ berie na vedomie stanovisko ŠTK SFZ k predmetným podaniam.
3) VV SFZ ukladá GS SFZ, aby urobil zmenu systému predkladania prihlášok a príloh prihlášok do
súťaže tak, aby boli predkladané len cez informačný systém SFZ.
4) VV SFZ schvaľuje uhradiť primeranú náhradu klubom neuskutočnenej baráže (MFK TOPVAR
Topoľčany a MŠK FOMAT Martin), ktorým vznikli náklady spojené s prípravou na baráž. 

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Úloha splnená.

Nakoľko oba kluby (MŠK FOMAT Martin, MFK TOPVAR Topoľčany) nedokázali číselne
vydokladovať výšku úhrady, ktorá vznikla klubom na základe rozhodnutia o neuskutočnení baráže,
dohodli sa, že budú požadovať materiálnu podporu zo strany SFZ, a to 10 futbalových lôpt značky
Brasuca pre jeden klub. Vedenie SFZ tento kompromisný návrh akceptovalo.

Ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení boli splnené. 

K bodu 3: Informácia o priebehu realizácie projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie
futbalových štadiónov.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. V prvom rade poskytol informáciu ohľadom ukončeného
verejného obstarávania na výstavbu tribún a sedadiel na 16 štadiónoch.
Po tom, ako Úrad pre verejné obstarávanie („ÚVO“) vydal rozhodnutie k námietke združenia
INGSTEEL a METROSTAV proti vylúčeniu tohto uchádzača z verejného obstarávania, podal
uvedený uchádzač odvolanie, ku ktorému Rada ÚVO vydala rozhodnutie o jeho zamietnutí. 

Na základe uvedeného sme pokračovali v procese VO a komisia pre vyhodnotenie ponúk VO v
projekte výstavby, rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov pristúpila k otváraniu ponúk
- časť "Kritériá", ktoré sa uskutočnilo 17.7.2014, kedy bola zároveň ponuka vyhodnotená.
Úspešným uchádzačom sa stala spoločnosť SEDASPORT, s.r.o., ktorú sme vyzvali k podpísaniu
Rámcovej dohody v lehote podľa zákona o verejnom obstarávaní.

ÚVO sa však musel zaoberať opätovnou námietkou združenia INGSTEEL a METROSTAV proti
vylúčeniu tohto uchádzača z verejného obstarávania. Rozhodnutie o zastavení námietkového
konania bolo SFZ doručené 14.8.2014, na základe čoho bola v rovnaký deň v súlade so súťažnými
podkladmi a ponukou víťazného uchádzača podpísaná Rámcová dohoda medzi SFZ (objednávateľ)
a SEDASPORT (dodávateľ). Jej plné znenie aj s prílohami bolo zverejnené na webovej stránke
SFZ.

Následne SFZ v súlade so súťažnými podkladmi a predmetnou Rámcovou dohodou pristúpil
15.8.2014 aj k podpísaniu prvej Zmluvy o dielo, konkrétne na realizáciu 2. etapy výstavby NTC



Poprad. Obe zmluvy boli členom VV SFZ predložené  na vedomie v prílohe k podkladom na
zasadnutie.

Aby mohla prebehnúť výstavba samotných tribún, je ešte pred ich realizáciou potrebné zabezpečiť
prípravné a súvisiace práce, t.j. realizáciu spodnej stavby (základov), rozvodov kanalizácie a vody
pre sociálne zázemie, obslužnú komunikáciu (chodník), osvetlenie tribún a dodávku samotného
sociálneho zázemia (bufety, toalety, ošetrovne) formou kontajnerového systému.

Za týmto účelom oslovil SFZ úspešného uchádzača SEDASPORT, s.r.o. s možnosťou realizácie aj
týchto prác, a to okrem iného z dôvodov marketingových, ekonomických, časových a logistických.
Zároveň došlo s uvedenou spoločnosťou k rokovaniu ohľadom budúcej marketingovej spolupráce
s plnením minimálne vo výške sumy za realizáciu vyššie uvedených prípravných a súvisiacich prác.

Návrh zmluvy o dielo na prípravné a súvisiace práce, ako aj návrh zmluvy o marketingovej
spolupráci medzi SFZ a spoločnosťou SEDASPORT, s.r.o., sa momentálne pripravujú. Budú
predložené na schválenie okamžite po ich dokončení.

Na realizáciu výstavby tribún v NTC Poprad nadviaže bezprostredne rekonštrukcia štadiónov
v Bardejove a Zvolene. Z ostatných štadiónov prebieha verejné obstarávanie na dobudovanie
štadióna v Žiline. V Zlatých Moravciach a Myjave bolo zhodne dobudované  vyhrievanie hlavnej
trávnatej hracej plochy.

Ďalej boli členovia VV SFZ informovaní, že dňa 23. júla 2014 sa konalo Valné zhromaždenie
Národného futbalového štadióna, a.s., na ktorom sa na základe splnomocnenia prezidenta SFZ Jána
Kováčika zúčastnila Mgr. Mária Berdisová z legislatívno-právneho oddelenia SFZ. Do programu
rokovania Valného zhromaždenia bol na základe iniciatívy SFZ ako akcionára zaradený aj bod -
Oboznámenie sa s návrhom akcionára: Slovenský futbalový zväz, o.z. na odpredaj akcií
spoločnosti, ktorý bol dodatočne predmetom rokovania Valného zhromaždenia okrem schvaľovania
riadnej individuálnej účtovnej závierky za rok 2013.

SFZ na rokovaní predstavil návrh na odkúpenie akcií NFŠ spolu s návrhom zmluvy o odpredaji
cenných papierov. Zároveň SFZ upozornil, že z dôvodu finančnej situácie v NFŠ (záporné vlastné
imanie – zákonný dôvod na to, aby spoločnosť do 30 dní odkedy sa o tejto skutočnosti dozvedela,
podala návrh na vyhlásenie konkurzu), ktorá bola zistená na základe súvahy a výkazu  ziskov a strát
za rok 2013, nemá záujem ďalej pôsobiť v tejto spoločnosti, pričom je minoritným akcionárom
a nemá ani možnosť reálne ovplyvniť fungovanie spoločnosti. Na rokovaní Valného zhromaždenia
bolo odsúhlasené, že do 30 dní odo dňa rokovania Valného zhromaždenia sa zvyšní dvaja akcionári
– ŠK Slovan Bratislava futbal, a.s. a Artmedia, a.s. vyjadria, či majú o odkúpenie akcií záujem.
Zástupkyňa SFZ zároveň informovala, že v prípade, že akcie SFZ v NFŠ nebudú zo strany
niektorého zo zvyšných akcionárov odkúpené, SFZ podnikne ďalšie právne kroky v súlade so
zákonom o konkurze a reštrukturalizácii, čo právny zástupca oboch akcionárov akceptoval
a vyjadril sa tak, že bude uvedené tlmočiť vedeniu oboch akcionárov.  Vo vzťahu k schvaľovaniu
riadnej individuálnej účtovnej závierky za rok 2013 bol SFZ proti, hlavne z dôvodu nezrovnalostí,
ktoré boli pri kontrole účtovných dokladov zistené, avšak ostatní akcionári ho prehlasovali a
individuálna ročná závierka za rok 2013 bola schválená. 

Následne bola zmluva o predaji cenných papierov predmetom pripomienkovania oboch strán
a finálne znenie bolo odsúhlasené oboma zmluvnými stranami – ŠK Slovan Bratislava futbal, a.s.
a SFZ. Návrh zmluvy ako aj zápisnica z rokovania Valného zhromaždenia Národného futbalového
štadióna, a.s. bola prílohou tohto materiálu.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:

VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu realizácie projektu výstavby, rekonštrukcie
a modernizácie futbalových štadiónov.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 



Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 4: Ustanovovanie členov komisie partnerov SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo právnemu expertovi a projektovému
manažérovi SFZ Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý viedol priebeh ustanovovania členov komisie
partnerov SFZ. Na začiatku informoval, že VV SFZ svojím uznesením č. 95/14 VV SFZ písm. e)
„vyzval členov Slovenského futbalového zväzu, aby návrhy kandidátov na členov komisie
partnerov SFZ, ktoré majú náležitosti podľa čl. 2 ods. 5, ods. 6 písm. a), b), d) až g), ods. 7 a 8
volebného poriadku Slovenského futbalového zväzu a podľa štatútu príslušnej komisie, doručili do
20. júna 2014 generálnemu sekretárovi Slovenského futbalového zväzu“. Nakoľko formálne
náležitosti kandidatúry spĺňala do stanoveného termínu iba jedna žiadosť, členovia VV SFZ
predĺžili termín na zasielanie a doplnenie návrhov do septembrového zasadnutia VV SFZ.  
Do začiatku tohto (septembrového) zasadnutia bolo SFZ doručených niekoľko návrhov, ktoré
spĺňali všetky náležitosti v zmysle citovaného článku uznesenia VV SFZ. Konkrétne ide o tieto
navrhované osoby:
 p. Boris Šimonič – navrhovateľ BFZ
p. Oszkár Világi – navrhovateľ prezident SFZ
p. Jozef Brhel - navrhovateľ prezident SFZ
p. Ladislav Lazár – navrhovateľ VsFZ
p. Igor Nagy – navrhovateľ VsFZ

Doplnil, že všetky formálne náležitosti potrebné k splneniu kandidatúry sú k nahliadnutiu na
Legislatívno-právnom oddelení SFZ a že za predsedu komisie partnerov bol zvolený uznesením č.
61/14 VV SFZ p. Jozef Síkela.
Pri ustanovovaní za člena komisie partnerov SFZ hlasujú členovia VV SFZ nadpolovičnou
väčšinou. Členovia VV SFZ hlasovali o každom členovi samostatne.

Členovia VV SFZ hlasovali o týchto návrhoch uznesenia:

1) VV SFZ schvaľuje návrh na ustanovenie p. Oszkára Világiho za člena komisie partnerov
SFZ. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

2) VV SFZ schvaľuje návrh na ustanovenie p. Jozefa Brhela za člena komisie partnerov SFZ. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

3) VV SFZ schvaľuje návrh na ustanovenie p. Igora Nagyho za člena komisie partnerov SFZ. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12



Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

4) VV SFZ schvaľuje návrh na ustanovenie p. Ladislava Lazára za člena komisie partnerov
SFZ. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

5) VV SFZ schvaľuje návrh na ustanovenie p. Borisa Šimoniča za člena komisie partnerov
SFZ. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 2 (Petr Kašpar, Juraj Jánošík)
Proti –  8 (Ján Kováčik, Richard Havrilla, Jozef Paršo, Viliam Ondrejka, Marián Ružbarský,
Milan Lešický, Pavel Halabrín, Karol Belaník)
Zdržali sa hlasovania – 2 (Ivan Kozák, Peter Sepeši)
Návrh uznesenia nebol schválený.

K bodu 5: Schvaľovanie návrhu na rozdelenie Solidarity Payment za súťažný ročník 2013/14.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval, že prostriedky UEFA Solidarity payment sú každoročne poukázané na rozvoj
mládežníckeho futbalu v najvyšších súťažiach danej krajiny na základe výsledkov družstiev v
európskych pohárových súťažiach. Podklady boli spracované technickým riaditeľom SFZ p. Jánom
Gregušom a schválený zasadnutím Prezídia Únie ligových klubov dňa 14.08.2014. Využitie
prostriedkov je viazané účelovo a kontrolované technickým úsekom SFZ.

Celkovo bola prerozdelená suma 283.984 EUR.
Návrh na prerozdelenie:
Pre vtedajšie kluby Corgoň ligy: ŠK Slovan Bratislava, FK Senica, MŠK Žilina, FC Spartak Trnava,
FK Dukla Banská Bysrica, FC ViOn Zlaté Moravce, MFK Ružomberok, FC Nitra, Spartak Myjava,
MFK Košice, FK DAC 1904 Dunajská Streda a AS Trenčín bol návrh na obdržanie čiastky 17.000
EUR.
Pre vtedajšie kluby II. ligy: MFK Dubnica n/Váhom, MŠK Rimavská Sobota, 1. FC Tatran Prešov,
MFK Zemplín Michalovce, ŠK SFM Senec, MFK Tatran Liptovský Mikuláš, FK Pohronie Žiar
n/Hronom Dolná Ždaňa, Partizán Bardejov, FC STK 1914 Šamorín, ŽP Šport Podbrezová, Duslo
Šaľa a FC Spartak Trnava B bol návrh na obdržanie čiastky 6.665,33 EUR. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:

VV SFZ schvaľuje návrh na rozdelenie Solidarity Payment za súťažný ročník 2013/14.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 6: Schvaľovanie návrhu termínovej listiny mládeže – jesenná časť 2014/15.



Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh termínovej listiny mládeže – jesenná časť 2014/15.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:

VV SFZ schvaľuje návrh termínovej listiny mládeže – jesenná časť 2014/15.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 7: Schvaľovanie návrhu na zloženie realizačných tímov mládežníckych reprezentácii
SR – jesenná časť 2014/15.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh na zloženie realizačných tímov mládežníckych reprezentácii SR – jesenná časť
2014/15. Zmeny v porovnaní s minulým obdobím sú vyznačené červenou farbou.



Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:

VV SFZ schvaľuje návrh na zloženie realizačných tímov mládežníckych reprezentácii SR –
jesenná časť 2014/15.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 8: Schvaľovanie návrhu na personálne zloženie panelu odborných expertov v projekte
Koncepcia rozvoja futbalu SFZ. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval, že dňa 12. marca 2014 VV SFZ schválil uznesením č. 38/14 VV SFZ návrh doplnenej
verzie koncepcie rozvoja futbalu SFZ. Súčasťou tejto koncepcie je aj vytvorenie panelu expertov,
ktorého úlohou je odborne nahradiť komisie SFZ, ktoré zanikli. 

Panel expertov bude pôsobiť na úrovni konzultačnej pri tvorení materiálov, ktoré sú súčasťou
uvedeného projektu rozvoja.

Pred hlasovaním o personálnom zložení panelu expertov boli členovia VV SFZ ešte informovaní, že
ide o otvorený zoznam a na návrh ktoréhokoľvek člena VV SFZ môže byť doplnený.

 
PANEL EXPERTOV (ODBORNÝCH GARANTOV) PRE OBLASTI ROZVOJA FUTBALU:

1. Reprezentačné výbery

2. Vzdelávanie trénerov

3. Športovo-talentovaná mládež



4. Grassroots futbal

5. Ženský futbal

6. Zdravotná starostlivosť

Zoznam členov panelu expertov:

Baláž  Ján (Baník Horná Nitra, predseda KŽF ZsFZ)

Bartošová Monika (poisťovníctvo, interná medicína, kardiológia)

Baťalík Ján (fyziatria, rehabilitácia, garant masérov a fyzioterapeutov)

Borbély Ladislav (ex-predseda TMK SFZ)

Bubenko Jozef (tréner)

Griga Stanislav (tréner)

Halaj Peter (FK Dukla Banská Bystrica, športový riaditeľ mládeže)

Hipp Michal (tréner, lektor vzdelávania SFZ)

Holienka Miroslav (Katedra športových hier, FTVŠ UK Bratislava)

Illés Attila (grassroots, ŠK Slovan BA U13)

Ivanka Milan (tréner)

Jarábek Juraj (tréner)

Jurík Miloš (stomatológia, chirurgia tváre)

Jurjak   Peter (Spišská Nová Ves, tréner mládeže – ženský futbal)

Kayser Vladimír (problematika preventívnych prehliadok)

Kačáni Ladislav (tréner, ex-predseda TMK SFZ, ex-lektor vzdelávania a FTVŠ UK)

Knappková Lucia (ženský futbal, záťažová diagnostika, urgentná medicína)

Komanický Mikuláš (tréner)

Koterba Tomáš (problematika futbalu nepočujúcich, tréner výberov SR nepočujúcich detí)

Kurty Marián (Partizán Bardejov, tréner talentovanej mládeže – ženský futbal)

Lešický Milan (člen VV SFZ – zástupca trénerov)

Loužecký Ladislav (futbal mentálne hendikepovaných, Slov. Hnutie Špeciálnych Olympiád)

Lukácsová Marcela (ženská reprezentácia SFZ, trénerka)

Malinovský Peter (traumatológia, úrazová chirurgia, ortopédia)

Mentel Miroslav (tréner brankárov)

Migaš Cyril (problematika školského futbalu, tréner U15 FK Slavoj Trebišov)

Mihalčin Juraj (Univerzita P. J. Šafárika, Prešov, lektor vzdelávania trénerov VsFZ)

Mores Jozef (ŽP Šport Podbrezová, športový riaditeľ mládeže)

Nemec Miroslav (Univerzita Mateja Bela, Banská Bystrica, lektor vzdelávania trénerov SsFZ)

Németh   Ladislav (VIX Žilina, predseda KŽF SsFZ)

Palider Patrik (problematika detského futbalu, tréner U15 FK Jupie Podlavice-Badín)



Pecze Karol (tréner)

Pekara Peter (MŠK Žilina, manažér mládeže)

Pener Vladimír (rádiodiagnostika)

Peráček Pavol (Katedra športových hier, FTVŠ UK Bratislava)

Pohlod Martin (MFK Tatran Liptovský Mikuláš, výkonný riaditeľ)

Radolský Dušan (tréner, lektor vzdelávania SFZ)

Rácz Dušan (MFK Michalovce, predseda KŽF VsFZ)

Raninec Dušan (problematika školského futbalu, tréner výberov ZsFZ)

Rusňák Martin (kondičný tréner, lektor vzdelávania SFZ)

Salenka Michal (TMK BFZ, lektor vzdelávania BFZ)

Saniga Igor (problematika futbalu veteránov, Stredoslovenká liga starých pánov)

Striežencová Marika (ŽFK Bánovce nad Bebravou, hráčka)

Sylvestr Miroslav (antropometria, biodex medicína)

Štefanko Igor (AS Trenčín, športový riaditeľ mládeže)

Štulajter Ivan (Univerzita Mateja Bela, Banská Bystrica, lektor vzdelávania trénerov SsFZ)

Trnková  Monika (FC Nitra, trénerka mládeže – ženský futbal)

Vandraško Peter (problematika detí zo soc. znevýhodneného prostredia, tréner výberov VsFZ)

Vencel Alexander ml. (tréner brankárov, lektor vzdelávania SFZ)

Vengloš Jozef (o.i., tréner, ex-prezident AEFCA)

Vozárová Anna (ŠTICH Humenné, trénerka – ženký futbal)

Záhorčák Marek (MFK Zemplín Michalovce, športový riaditeľ mládeže)

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:

VV SFZ schvaľuje návrh na personálne zloženie panelu odborných expertov v projekte
Koncepcia rozvoja futbalu SFZ. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 9: Prerokovanie návrhu nového Registračného a prestupového poriadku SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý vyzval
členov VV SFZ, aby sa dôkladne oboznámili s predloženým návrhom, obzvlášť s čl. 36 (výchovný
fond) a zaslali predkladateľovi pripomienky v termíne do 25. septembra 2014. 

Člen VV SFZ za legislatívno-právne otázky Peter Sepeši požiadal GS SFZ, aby bol na najbližšom
zasadnutí predmetný návrh odprezentovaný jedným z autorov Registračného a prestupového
poriadku SFZ p. Marekom Majtánom. Taktiež bola zo strany členov VV SFZ  vyslovená
požiadavka, aby bol vypracovaný prehľad najdôležitejších zmien v porovnaní so súčasným stavom,
ich dôvody a sledovaný cieľ.

GS SFZ informoval, že k predkladanému návrhu Registračného a prestupového poriadku SFZ je



naplánovaných niekoľko stretnutí v regiónoch, ktoré sa uskutočnia a budú prerokované so
zástupcami klubov.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:

1) VV SFZ berie na vedomie aktuálne znenie návrhu registračného a prestupového poriadku
SFZ.
2) VV SFZ ukladá svojím členom, aby v termíne do 25. septembra 2014 zaslali pripomienky k
predkladanému zneniu, so zameraním sa na čl. 36 (výchovný fond).
3) VV SFZ ukladá predkladateľovi návrhu Registračného a prestupového poriadku SFZ, aby
pripravil stručný výklad najdôležitejších zmien v porovnaní so súčasným stavom.
4) VV ukladá predkladateľovi návrhu, aby aktuálne znenie návrhu Registračného a
prestupového poriadku SFZ prerokoval s predsedom matričnej komisie SFZ a prípadné
zapracované zmeny odprezentoval na najbližšom zasadnutí VV SFZ.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 10: Prerokovanie návrhov Komisie futsalu – plán činností SF na sezónu 2014/15.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval, že v priebehu mesiaca august obdržal od predsedu komisie futsalu SFZ niekoľko
podkladov s plánovanými aktivitami v nadchádzajúcom období. Konkrétne:

- návrh programu a termíny futsalových reprezentácií SR na rok 2014,

- návrh na zriadenie reprezentačného družstva žien vo futsale,

- návrh na schválenie dodatku č. 1 k zmluve s reprezentačným trénerom M. Angulom,

- návrh štruktúry súťaží SF pre sezónu 2014/15,

- návrh na rozšírenie Disciplinárnej komisie SFZ o zástupcu SF p. Miroslava Jablonického.

Členovia VV SFZ obdržali v rámci podkladov k zasadnutiu aj stanovisko člena Revíznej komisie
SF za SFZ p. Ladislava Križana, ktorý vo svojej správe skonštatoval, že ani po ročnej skúsenosti v
pozícii člena uvedenej komisie mu nie je zrejmé, kto je za súčasného právneho stavu členom SF.
Počas právneho bádania dospel k záveru, že nie je jasné, kto a akým spôsobom kreoval delegátov
pred konferenciou SF dňa 1.6.2013. Z toho tiež vyplýva, že bude problematické určiť, kto a akým
spôsobom bude kreovať 40 fyzických osôb, ktoré by sa mali stať delegátmi na Konferencii SF,
ktorá sa bude konať 20.9.2014 v Poprade.  Účtovná závierka SF vrátane daňového priznania SF za
obdobie 1.8.2013 až 31.7.2014 nebola podľa jeho vedomostí ešte spracovaná, no záväzky po lehote
splatnosti SF by mali v súčasnosti dosahovať niekoľko tisíc až desaťtisíc eur. Na základe všetkých
týchto skutočností odporučil členom VV SFZ zobrať iba na vedomie všetky materiály týkajúce sa
futsalu, ktoré sú predmetom rokovania VV SFZ, vrátane žiadosti o prijatie za riadneho člena SFZ,
občianske združenie SF- ZÁPAD. Odporučil členom VV SFZ, aby sa s doplnenými podkladmi
zaoberali až po konferencii SF konanej 20.9.2014, na ktorej sa uskutoční aj voľba nového predsedu
SF. 

Členovia VV SFZ sa po diskusii zhodli, že vykonajú voľbu člena DK SFZ (zástupcu člena SF) a
prostredníctvom GS SFZ Jozefa Klimenta požiadajú predsedu SF o doplnenie podkladov k
ostatným predkladaným návrhom. Týmito sa budú zaoberať na svojom októbrovom zasadnutí.

Členovia VV SFZ hlasovali o týchto návrhoch uznesenia:



1) VV SFZ volí Miroslava Jablonického za člena DK SFZ.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

2) VV SFZ odkladá prerokovanie návrhov komisie futsalu SFZ na októbrové zasadnutie s
podmienkou doplnenia podkladov, ktoré budú vyžiadané od predsedu komisie futsalu SFZ
listom GS SFZ.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 11: Schvaľovanie návrhu na prijatie za riadneho člena SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval, že v zmysle čl. 28 ods. 5 stanov SFZ požiadalo občianske združenie s názvom
SLOVENSKÝ FUTSAL – ZÁPAD o prijatie za riadneho člena SFZ. 

V nadväznosti na predchádzajúci bod (návrhy predsedu komisie futsalu SFZ-plán činností SF na
sezónu 2014/15) a v súvislosti so stanoviskom člena revíznej komisie SF za SFZ sa členovia VV
SFZ zhodli, že prijatím občianskeho združenia SLOVENSKÝ FUTSAL – ZÁPAD za riadneho
člena SFZ sa budú zaoberať až na októbrovom zasadnutí.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:

VV SFZ odkladá schvaľovanie návrhu na prijatie za riadneho člena SFZ na októbrové
zasadnutie VV SFZ.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 12: Schvaľovanie návrhu legislatívneho plánu úloh na 2. polrok 2014.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo právnemu expertovi a projektovému
manažérovi SFZ Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý predstavil návrh plánu úloh na 2. polrok 2014.
Informoval, že VV SFZ schválil 3. decembra 2013 Plán legislatívnych úloh SFZ na prvý polrok
2014, na základe ktorého malo byť v prvom polroku 2014 vypracovaných 20 predpisov SFZ. 
Z 20 úloh boli úplne splnené tri úlohy (novela súťažného poriadku, poriadok komory SFZ pre
riešenie sporov, štatút komisie futsalu). Z plánu na prvý polrok 2014 je rozpracovaný návrh
registračného a prestupového poriadku SFZ. Mimo plánu legislatívnych úloh na prvý polrok 2014 je
rozpracovaný návrh registratúrneho poriadku a plánu SFZ, do ktorého je zakomponovaný i návrh
smernice o vybavovaní podaní na SFZ, ktorý bol úlohou v pláne na prvý polrok 2014.
Počas prvého polroku 2014 VV SFZ zrušil niektoré odborné komisie, preto sa vypúšťajú z plánu
legislatívnych úloh na druhý polrok 2014 i niektoré úlohy týkajúce sa štatútov rušených komisií
(ZmK, EtK, EkK, TMK, KMlŠf, ZdK). 
Ďalej informoval, že je potrebné doplniť novú úlohu – návrh štatútu LPK SFZ vzhľadom k  zrušeniu
etickej komisie SFZ a preneseniu jej kompetencií na LPK SFZ. Taktiež je potrebné vypracovať



nový súťažný poriadok a plne ho zosúladiť s aktuálnou právnou a vecnou situáciou v slovenskom
futbale.
Nadbytočnou úlohou sú pravidlá upravujúce podmienky pre postup a prijatie člena SFZ, pretože je
táto problematika dostatočne upravená v stanovách SFZ a v návrhu registračného a prestupového
poriadku SFZ. 
VV SFZ zrušil existujúci štatút odvolacej komisie SFZ, ktorej postup je dostatočne upravený
v stanovách SFZ a aplikuje sa taktiež podporne disciplinárny poriadok SFZ.
V návrhu legislatívnych úloh na druhý polrok 2014 sa zlučuje organizačný poriadok aparátu SFZ
a podpisový poriadok SFZ, pretože so sebou oba úzko súvisia a nie je potrebné pripravovať dva
samostatné predpisy.
1. Názov: Návrh organizačnej štruktúry prideľovania lístkov na reprezentačné zápasy 
Gestor: Renáta Munková
Spolugestor: Miroslava Fašungová 
Dôvod: Zmenou štadióna, kde sa konajú reprezentačné stretnutia A – mužstva zo Žiliny na
Pasienky došlo k zníženiu kapacity miest pre jednotlivé kategórie miest. Taktiež je potrebné znížiť
počet nepredajných lístkov a zvýšiť tržby z predaja.

2. Názov: Návrh štatútu matričnej komisie SFZ
Gestor: člen LPK
Spolugestor: predseda alebo člen matričnej komisie 
Dôvod: Matričná komisia doteraz nemá schválený vlastný štatút. 

3. Názov: Návrh organizačného poriadku aparátu SFZ a   podpisového poriadku SFZ
Gestor: Mária Berdisová
Spolugestor: Silvia Štefániková, Milan Vojtek
Dôvod: Cieľom návrhu organizačného poriadku je stanoviť interným predpisom organizáciu,
štruktúru, kompetencie aparátu SFZ, ktorý bude slúžiť ako podklad pre návrh podpisového
poriadku.Vnútorným predpisom je potrebné vyriešiť kompetencie pre podpisovanie jednotlivých
dokumentov v záujme zefektívnenie práce SFZ, aby sa so všetkým nečakalo na podpis prezidenta,
príp. generálneho sekretára, ich prítomnosť by nebola nevyhnutná, najmä napr. pri zmluvnom
zabezpečení bežného chodu SFZ.

4. Názov: Návrh súťažného poriadku futbalu
Gestor: Miroslav Kiša
Spolugestor: Vladimír Medveď, Ján Panák, Peter Dedík, Ján Letko 
Dôvod: Prispôsobiť súťažný poriadok novým stanovám, ostatným predpisom SFZ
a aktuálnym potrebám.

5. Názov: Návrh prestupového a registračného poriadku SFZ
Gestor: Renáta Munková
Spolugestor: zamestnanec športovo-administratívneho úseku, zástupca ÚLK
Dôvod: Sprehľadniť úpravu, zjednodušiť orientáciu v problematike, zladiť úpravu s novými
stanovami, inými predpismi SFZ a FIFA a UEFA, s ISSF, zjednodušiť klubovú príslušnosť
a registrácie, urýchliť zmenu klubovej príslušnosti.

6. Názov: Návrh štatútu komisie pre štadióny a ihriská SFZ
Gestor: Mária Berdisová
Spolugestor: Ladislav Lipták
Dôvod: Prispôsobiť štatút novým stanovám.

7. Názov: Návrh registratúrneho poriadku a   plánu SFZ
Gestor: Renáta Munková



Spolugestor: Štefániková, Letko, Vojtek
Dôvod: Upraviť obeh a vybavovanie dokumentov na SFZ, usmerniť ObFZ, RFZ, kluby, aby
si svoje podnety a sťažnosti riešili najprv dôsledne na svojej úrovni, zákon o archívoch
a registratúrach ukladá povinnosť vypracovať archivačný plán.

8. Názov: Návrh smernice o pridružených kluboch
Gestor: Člen LPK
Spolugestor: Peter Sepeši, Milan Sládkovič, Milan Vojtek, Ján Greguš
Dôvod: Upraviť možnosť oddelenia mládežníckych družstiev od A mužstva klubu
v nadväznosti na čl. 11 smernice o právno-organizačných zmenách v kluboch.

9. Názov: Návrh štatútu, ktorým sa mení a   dopĺňa štatút LPK SFZ
Gestor: člen LPK
Spolugestor: -
Dôvod: Doplniť kompetencie rušenej etickej komisie SFZ do štatútu LPK SFZ.

10. Názov: Návrh smernice o   poskytovaní prostriedkov z   rozpočtu SFZ
Gestor: Mária Berdisová
Spolugestor: zamestnanec ekonomického úseku SFZ
Dôvod: Zjednotiť spôsob poskytovania financií z rozpočtu SFZ iným subjektom.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:

VV SFZ schvaľuje návrh legislatívneho plánu úloh na 2. polrok 2014.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 13: Schvaľovanie návrhu na výšku úhrady nákladov spojených s liečbou
mládežníckych reprezentantov Samuela Lacka a Kristiána Koštrnu. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh na výšku úhrady nákladov spojených s liečbou mládežníckych reprezentantov
Kristiána Koštrnu a Samuela Lacka. Návrh bol vypracovaný manažérom zdravotnej starostlivosti
SFZ MUDr. Pavlom Malovičom.  
Prípad 1:
Kristián Koštrna, hráč reprezentácie SR do 21 rokov, klub Woverhampton Wanderers FC

Vec: Odškodnenie nákladov spojených so zranením dňa 17.januára 2013 v   Portugalsku

Menovaný hráč sa zúčastnil sústredenia reprezentácie SR do 21 rokov, v rámci ktorého sa
uskutočnili dva zápasy v Portugalsku 15.januára a 17.januára 2013 – oba mimo asociačné termíny.
Jeho materský klub súhlasil s uvoľnením na spomínané sústredenie aj hranie zápasov, čím
akceptoval obvyklé podmienky spojené s reprezentovaním v príslušnej vekovej kategórii, a to
aj mimo asociačné termíny. Neprezentoval žiadne vedľajšie nároky, podmienky alebo
pripomienky, ktoré by súviseli najmä so zdravotným zabezpečením. 
V zápase 17.januára 2013 došlo k zraneniu závažnejšieho charakteru – dvojitej zlomenine dolnej

končatiny. Hráč bol transportovaný do nemocnice, kde mu bola poskytnutá adekvátna starostlivosť

a s tým spojená komplexná diagnostika. Predpokladalo sa operačné riešenie a ďalšia liečba

hradená poistným krytím SFZ. Technický vedúci družstva, lekár a hlavný vedúci oboznámili so

vzniknutou situáciou materský klub, ktorý s navrhovaným terapeutickým postupom nesúhlasil

a vyžiadal si odoslanie hráča do klubu s tým, že ošetrenie a ďalšia starostlivosť prebehne



v Anglicku. V súvislosti s transportom hráča nepožadoval žiadne zvláštne podmienky.

Ak si za takejto situácie klub vyžiada hráča do svojej starostlivosti, automaticky preberá
riešenie problému na svoje náklady a zodpovednosť. Z tohto dôvodu znáša všetky finančné
úhrady spojené so starostlivosťou o hráča spolu s poisťovňou, u ktorej je hráč v Anglicku
v rámci pôsobenia v klube poistený. 
Po opakovanom komplexnom preštudovaní dostupných materiálov, súvisiacich s prípadom, je
možné konštatovať, že Slovenský futbalový zväz neporušil žiadne záväzky voči hráčovi a jeho
materskému klubu. Vedenie reprezentácie akceptovalo požiadavku materského klubu na odoslanie
hráča do jeho starostlivosti, pričom táto požiadavka nebola podmienená dokázateľnými finančnými
nárokmi. Tým sa automaticky presunula plná ekonomická aj etická zodpovednosť na jeho ťarchu.
Z tohto dôvodu nie sú žiadne dôvody na prezentovanú finančnú úhradu za zdravotnú starostlivosť,
ktorú klub požaduje.
Preto je pôvodne navrhovaná etická kompenzácia v množstve 15% z celkových nákladov viac
ako dostatočná. Klubom požadovaný podiel na nákladoch 50/50 je pre SFZ neakceptovateľný.

Prípad 2:
Samuel Lacko, hráč reprezentácie SR do 16 rokov, klub MFK Ružomberok

Vec: Odškodnenie nákladov spojených so zranením dňa 1.septembra 2011 vo   Švédsku

U menovaného hráča došlo k zraneniu tváre dňa 1.septembra 2011 pri zápase reprezentačného
výberu do 16 rokov vo Švédsku, pri ktorom utrpel stratu štyroch zubov a čiastočnú zlomeninu
hornej čeľuste. Hráč bol transportovaný do nemocnice, kde mu bola poskytnutá adekvátna
starostlivosť a s tým spojená komplexná diagnostika. Po návrate do SR bol 2. septembra 2011
hospitalizovaný v Ústrednej vojenskej nemocnici v Ružomberku a 21.septembra 2011 prepustený
do domáceho ošetrovania. Vzhľadom na kostný rast a vek pacienta bolo finálne riešenie problému
odložené na neskôr.
Pokračovanie liečby prebiehalo od 6.februára 2012 v ambulancii čeľustnej ortopédie, pričom pri
vstupnom vyšetrení boli diagnostikované aj ďalšie problémy, ktoré so zranením priamo nesúviseli,
ale evidentne boli prítomné už predtým. Prebehlo teda komplexné čeľustnoortopedické riešenie
– nie iba to, ktoré súviselo so zranením, čo výrazne navýšilo náklady. Úhrada zdravotnej
poisťovne Union za stomatologickú zdravotnú starostlivosť, ktorá súvisela so zranením, prebehla
v čase od 1.septembra 2011 do 28.5.2014 a bola vo výške 1093,06 EUR. 
Pacient sa však dožaduje úhrady ďalších nákladov vo výške 3.337,- EUR. Takáto položka však

nesúvisí priamo s úrazom, ale s komplexným riešením problémov, ktoré mal menovaný už pred

úrazom. Stomatologická zdravotná starostlivosť bola poskytnutá v exponovanom súkromnom
zariadení v Martine, ktoré patrí medzi najdrahšie v SR, čomu zodpovedá aj luxusný spôsob
riešenia a výška nákladov.
Po opakovanom komplexnom preštudovaní dostupných materiálov, súvisiacich s prípadom, je
možné konštatovať, že Slovenský futbalový zväz nemá povinnosť zabezpečovať komplexné
riešenie starostlivosti o chrup členov svojich reprezentačných výberov mimo riadne zdravotné
poistenie a uhrádzať náklady s tým spojené.
Úhrada nákladov spojených priamo s úrazom bola poskytnutá zdravotnou poisťovňou Union - ako
bolo spomenuté vyššie. Pokiaľ sa SFZ chce čiastočne podieľať na ďalších finančných plneniach,

spojených s ošetrovaním chrupu pána Samuela Lacka, adekvátna suma v podobe etického bonusu
môže byť maximálne 1.400,- EUR. V princípe však SFZ voči hráčovi neporušil žiadne záväzky,
a preto nemá povinnosť uhrádzať žiadne nadštandardné stomatologické výkony. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:

VV SFZ schvaľuje návrh na výšku úhrady nákladov spojených s liečbou mládežníckych
reprezentantov Samuela Lacka a Kristiána Koštrnu.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 



Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 14: Schvaľovanie návrhu na udelenie odznaku SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval o svojom návrhu na ocenenie p. Juraja Kuráňa pri príležitosti životného jubilea 60 rokov
za jeho dlhoročnú činnosť v štruktúrach SFZ. Navrhol menovanému udeliť bronzový odznak SFZ.
V rámci diskusie k tomuto budu členovia VV SFZ prehodnotili návrh a zhodli sa, že vzhľadom na
zásluhy a významnú činnosť v pozícii dlhoročného predsedu Rozhodcovského súdu SFZ udelia p.
Jurajovi Kuráňovi strieborný odznak SFZ.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
Schvaľuje návrh na udelenie strieborného odznaku SFZ pre p. Juraja Kuráňa.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 15: Informácia o aktuálnom právnom vzťahu medzi SFZ, ÚLK a UFA Sports.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Informoval o aktuálnom právnom vzťahu medzi SFZ, ÚLK
a UFA Sports.
SFZ a ÚLK uzatvorili 4. 7. 2014 Zmluvu o spolupráci týkajúcej sa najvyššej mužskej ligovej súťaže
vo futbale na území SR, na základe ktorej postúpil SFZ na ÚLK právo na riadenie I. ligy. Uvedená
zmluva nahradila zmluvu o spolupráci z 1. 7. 2009 v znení jej dodatku č. 1 k nej, ktorej platnosť sa
skončila 30. 6. 2014. Riadenie II. ligy mužov sa tak vrátilo SFZ. 
UFA Sports Slovakia s.r.o. (ďalej len „UFA“), SFZ a ÚLK uzatvorili 1. 7. 2010 zmluvu o
zastupovaní (Liga), na základe ktorej sa UFA zaviazala uhrádzať pre ÚLK odmenu za využívanie
mediálnych a marketingových práv týkajúcich sa I. a II. ligy mužov na Slovensku. Táto zmluva je
platná do 30. 6. 2018.
Vzhľadom ku skutočnosti, že riadenie a správa II. ligy mužov od 4. 7. 2014 prešli na SFZ, je
potrebné upraviť dodatkom zmluvu s UFA, kde sa táto skutočnosť zohľadní. Za týmto účelom SFZ
oslovil listom UFA, ktorým navrhol spoločné stretnutie a možné riešenie vzniknutej situácie (napr.
úprava vysporiadanie príjmov za II. ligu od UFA).

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o aktuálnom právnom vzťahu medzi SFZ, ÚLK a UFA
Sports.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 16: Informácia o rozhodnutí DK SFZ o vylúčení individuálnych členov v SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval o vylúčení individuálnych členov SFZ Disciplinárnou komisiou SFZ vo veciach



korupčného správania a ovplyvňovania futbalových výsledkov a s tým súvisiacu činnosť
v stretnutiach Corgoň ligy, ročník 2013/2014. 

Na zasadnutí bolo priamo odcitované uznesenie Disciplinárnej komisie SFZ č. 158:

U   158 -   DK podľa čl. 27 ods. 3 stanov SFZ v   nadväznosti na   právoplatné U 520 (Ivan Hodúr), U

521 (Michal Dian), U 522 (Marek Božoň), U 523 (Tomáš Huber), U 524 (Ivan Žiga), U 525

(  Marián Dirnbach)     a     U 861, vo veciach korupčného správania a ovplyvňovania futbalových

výsledkov   a s tým súvisiacu činnosť   v     stretnutiach Corgoň ligy, ročník 2013/2014, v   stretnutiach FK

Senica - FK DAC 1904 Dunajská Streda, 28.7.2013; AS Trenčín - FK DAC 1914 Dunajská Streda,

11.8.2013; Spartak Myjava - FK DAC 1914 Dunajská Streda, 23.8.2013; FK DAC 1904 Dunajská

Streda - FC Nitra, 31.8.2013,   za konanie znevažujúce dobré meno slovenského futbalu

a     Slovenského futbalového zväzu,   vymykajúce sa z rámca etického správania športovca, za

závažné   porušenie predpisov SFZ a zásady Fair Play   spojené s narušením integrity dotknutej

súťaže, ktoré je nezlúčiteľné s členstvom v SFZ,   po náležitom objasnení a   spravodlivom posúdení

disciplinárnych previnení a ich skutkových okolností ukladá podľa čl. 14/1,2 DP v    spojení s   čl.

27/1,2 Stanov SFZ DO –   vylúčenie zo SFZ   týmto individuálnym členom SFZ – Ivan Hodúr, Michal
Dian, Marek Božoň, Tomáš Huber, Ivan Žiga a     Marián Dirnbach. Vzhľadom na to, že   k vylúčeniu

individuálneho člena SFZ zo SFZ došlo za disciplinárne previnenie podľa článku 52 (narušenie

regulárnosti súťaže), podľa   čl. 14/5 DP je opätovné prijatie menovaných previnilcov za

individuálneho člena SFZ vylúčené.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o rozhodnutí DK SFZ o vylúčení individuálnych členov
v SFZ.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 17: Informácia o priebehu a výsledku volieb členov komory SFZ pre riešenie sporov.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval, že v  dňoch 8.-12. augusta 2014 sa uskutočnili voľby členov komory SFZ pre riešenie
sporov. Voľby prebehli prostredníctvom ISSF v súlade so stanovami SFZ, poriadkom komory SFZ
pre riešenie sporov, rokovacím poriadkom SFZ a volebným poriadkom SFZ. Voľby boli prvýkrát
v slovenskom športe uskutočňované elektronicky a počas ich priebehu nebolo zaznamenané žiadne
ich narušenie. Podrobné výsledky uverejnila Volebná komisia SFZ v uznesení č. 10.

Volebná  komisia Slovenského futbalového zväzu riadila voľby v zložení: 
Predseda VK SFZ: Anton Obert
Podpredseda VK SFZ: Gabriel Sekereš
Člen VK SFZ: Viliam Vais
                        Ondrej Trnovský
                        Michal Budovec         
Volebná komisia:

a. Skonštatovala, že voľby dvanástich členov komory pre riešenie sporov ktoré sa uskutočnili
prostredníctvom ISSF v stanovenom termíne prebehli v súlade s Rokovacím poriadkom,
Poriadkom Komory SFZ pre riešenie sporov a Stanov SFZ.                                       

b. Vyhlásila výsledky volieb :       
Celkový počet hlasujúcich: 366   
Celkový počet neplatných hlasov: 10 
Celkový počet platných hlasov: 356 
Dátum volieb: 08.08.2014 00:00 - 12.08.2014 23:59



Celkový počet dosiahnutých hlasov kandidátov: 619                                                                

Zvolení členovia za Úniu ligových klubov                               počet hlasov
a.  Marek Majtán – MŠK Žilina                                                 3
b.  Jaroslav Lovašš – ŽP Šport Podbrezová                               1                
c.  Ladislav Jakubec – FK Dukla Banská Bystrica                    2  
d.  Jozef Čorba – MFK Košice                                                   1

       Zvolení členovia  za  kluby mimo Únie ligových klubov:
e.  Ján Vrba – MFK Zemplín Michalovce                                 101
f.  Tomáš Luščoň – OFK Dunajská Lužná                                85

       Zvolení členovia  za  aktívnych hráčov, ktorí sú členmi SFZ:
g.  Tomáš Gábriš                                                                         81
h.  Jaroslav Čollák                                                                      88
i.  Marcel Dolobáč                                                                     55
j.  Andrej Poruban                                                                     69

       Zvolení členovia  za   trénerov s platnou trénerskou licenciou:
k.  Alexander Bíro                                                                      46
l.  Karol Kisel                                                                            87

c. Počítačová aplikácia v rámci ISSF vyhotovila v písomnej podobe zápisnicu o výsledku
hlasovania, ktorá obsahuje všetky dôležité údaje o priebehu a výsledku volieb. Zápisnicu o
výsledku hlasovania podpísali všetci členovia volebnej komisie. Zápisnica sa  neoddeliteľne
pripojí k tomuto uzneseniu. 

d. Subjekt, ktorý bol rozhodnutím VK dotknutý, je oprávnený podať proti rozhodnutiu VK 
odvolanie, ktoré doručí VK (čl. 59 ods. 8 stanov SFZ). O odvolaní rozhoduje odvolacia 
komisia SFZ do 14 dní odo dňa predloženia veci na rozhodnutie predsedom VK.

e. Zverejnenie výsledkov volieb členov Komory SFZ pre riešenie sporov sa uskutočnilo
v súlade s internými predpismi SFZ.

f. Členovia volebnej komisie SFZ potvrdili svojimi podpismi výsledky volieb.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu a výsledku volieb členov komory SFZ pre
riešenie sporov.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 18: Informácia o prijatých záveroch zo strategického mítingu prezidentov a
generálnych sekretárov členských krajín UEFA (27.-28. augusta 2014 v Monacu).
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval o svojej účasti a prezidenta SFZ na strategickom mítingu prezidentov a generálnych
sekretárov členských krajín UEFA, ktorý sa konal v dňoch 27.-28. augusta 2014 v Monacu.
Zosumarizoval vystúpenie prezidenta UEFA Michela Platiniho v niekoľkých bodoch. Michel Platini
vo svojom príhovore:
- prvýkrát oficiálne oznámil, že chce pokračovať ešte jedno funkčné obdobie ako Prezident UEFA,
je to rozhodnutie jeho rozumu, ale aj srdca, veľa sa počas jeho pôsobenia podarilo zmeniť
k lepšiemu, ale stále je veľa myšlienok a projektov, ktoré by chcel alebo dotiahnuť do konca, alebo
uviesť do života,
- zdôraznil, že chce jednotnú UEFA, v čom vidí veľkú silu a prísľub do budúcnosti smerom do
vnútra, ale aj navonok, garantuje snahu vyvíjať dobré vzťahy so všetkými konfederáciami a FIFA,



- chce pokračovať v rozvoji národných zväzov na princípe solidarity vo všetkých oblastiach,
- plánuje rozšíriť aktivity UEFA v sociálnej oblasti prostredníctvom Nadácie UEFA, 
- k otázke „Aká by mala byť UEFA v budúcnosti?“ informoval, že chce počúvať návrhy a podnety
zástupcov všetkých 54 členských krajín, pokračovať v strategických mítingoch a radiť sa
s prezidentmi a generálnymi sekretármi ako ďalej zlepšovať podmienky pre rozvoj futbalu vo
všetkých krajinách.
V diskusii sa k rozhodnutiu Michela Platiniho opätovne kandidovať na pozíciu prezidenta UEFA
vyjadrili všetci vystupujúci rečníci kladne.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o prijatých záveroch zo strategického mítingu
prezidentov a generálnych sekretárov členských krajín UEFA (27.-28. augusta 2014 v
Monacu).
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 19: Informácia o prijatých záveroch výkonného výboru SZTK (9.júla 2014 v
Bratislave).
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Informoval že dňa 9. júla 2014 v Bratislave sa v sídle
SZTK uskutočnilo zasadnutie výkonného výboru SZTK. Jedným z najdôležitejších bodov bolo
prerokovanie zámeru odpredaju budovy Domu Športu v Bratislave. Zámer predpokladá odpredaj
nehnuteľnosti do 30. septembra 2014. 

Uskutočnila sa verejná ponuka na odpredaj nehnuteľnosti. Záujem prejavili doposiaľ dvaja
záujemcovia. Viac informácií bude možné poskytnúť po ukončení procesu, resp. priebežne, keď sa
predaj nehnuteľnosti posunie do rokovacieho štádia.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o prijatých záveroch výkonného výboru SZTK (9.júla
2014 v Bratislave).
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 20: Informácia o organizovaní konferencie Šport a právo v Poprade (2.-3.októbra
2014).
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval o uskutočnení konferencie Šport a právo. Tú už tradične organizuje Učená právnická
spoločnosť (UčPS) a Slovenský futbalový zväz (SFZ). Uskutoční sa v dňoch 2.-3.10.2014 (štvrtok,
piatok) v priestoroch hotela Aqua City Poprad.
Počas dvoch dní konferencie budú renomovaní slovenskí aj zahraniční odborníci z praxe i z
akademickej pôdy prezentovať účastníkom aktuálne poznatky súvisiace s problematikou športového
práva. 
Hlavnou témou tretieho ročníka konferencie bude návrh zákona o športe, otázky a problematika
legislatívnych prác na tvorbe tohto zákona. Priestor bude venovaný aj všeobecným otázkam
športového práva, pričom konkrétnejšie tematické bloky konferencie budú čoskoro zverejnené na



stránkach www.ucps.sk a www.futbalsfz.sk. 
V minulom roku sa konferencie zúčastnili aj zástupcovia futbalových zväzov, ktoré sú signatármi
Memoranda o spolupráci podpísaného 23.11.2012 v Bratislave. Zástupcovia týchto zväzov sú
pozvaní na konferenciu aj tento rok.
V súvislosti s pripravovanou konferenciou vyhlásili UčPS a SFZ už druhý ročník súťaže v písaní
esejí, ktorá je primárne určená mladým právnikom/právničkám, pričom víťaz/ka súťaže má okrem
hodnotných cien garantovanú aj účasť na konferencii.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o organizovaní konferencie Šport a právo v Poprade
(2.-3.októbra 2014).
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 21: Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam v období medzi riadnymi
zasadnutia VV SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo právnemu expertovi a projektovému
manažérovi SFZ Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý informoval že v období medzi riadnymi
zasadnutiami sa uskutočnili štyri hlasovania per rollam, konkrétne:
Hlasovanie č. 04/14 vo veci schvaľovania   návrhu na zmenu a doplnenie Disciplinárneho
poriadku SFZ.
Svoje stanoviská mali členovia VV SFZ možnosť zasielať v termíne  do 11. júla 2014 na
adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk formou:
Schvaľujem návrh na zmenu a doplnenie Disciplinárneho poriadku SFZ,
alebo 
Neschvaľujem návrh na zmenu a doplnenie Disciplinárneho poriadku SFZ,
alebo
Zdržujem sa hlasovania vo veci návrhu na zmenu a doplnenie Disciplinárneho poriadku SFZ.
Hlasovania sa zúčastnilo 9 členov VV SFZ, všetci 9 hlasovali formou "schvaľujem".
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých
členov VV SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené.

Hlasovanie č. 05/14 vo veci schvaľovania návrhu Rozpisu republikových súťaží riadených
SFZ a ÚLK pre súťažný ročník 2014/15, schvaľovania návrhu manuálu Slovnaft Cupu pre
súťažný ročník 2014/15 (vrátane odmien za umiestnenie), schvaľovania návrhu na zmenu a
doplnenie Súťažného poriadku SFZ. 
Svoje stanoviská mali členovia VV SFZ možnosť zasielať v termíne do 17. júla 2014 na adresu
jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk formou:
V prvom prípade:
Schvaľujem návrh Rozpisu republikových súťaží riadených SFZ a ÚLK pre súťažný ročník
2014/15,
alebo
Neschvaľujem návrh Rozpisu republikových súťaží riadených SFZ a ÚLK pre súťažný ročník
2014/15,
alebo
Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu Rozpisu republikových súťaží riadených SFZ
a ÚLK pre súťažný ročník 2014/15.
Hlasovania o tomto návrhu sa zúčastnilo 8 členov VV SFZ, všetci hlasovali formou

http://www.futbalsfz.sk/
http://www.ucps.sk/


"schvaľujem".
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých
členov VV SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené.

V druhom prípade:
Schvaľujem návrh manuálu k Slovnaft Cupu pre súťažný ročník 2014/15 (vrátane odmien za
umiestnenie),
alebo
Neschvaľujem návrh manuálu k Slovnaft Cupu pre súťažný ročník 2014/15 (vrátane odmien za
umiestnenie),
alebo
Zdžujem sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu manuálu k Slovnaft Cupu pre súťažný ročník
2014/15 (vrátane odmien za umiestnenie).
Hlasovania o tomto návrhu sa  zúčastnilo 9 členov VV SFZ, všetci hlasovali formou
"schvaľujem".
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých
členov VV SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené.

V treťom prípade:
Schvaľujem návrh na zmenu a doplnenie Súťažného poriadku SFZ,
alebo
Neschvaľujem návrh na zmenu a doplnenie Súťažného poriadku SFZ,
alebo
Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu na zmenu a doplnenie Súťažného poriadku
SFZ.
Hlasovania o tomto návrhu sa  zúčastnilo 9 členov VV SFZ, všetci hlasovali formou
"schvaľujem".
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých
členov VV SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené.

Hlasovanie č. 06/14 vo veci schvaľovanie návrhu na prijatie nových riadnych členov SFZ a vo
veci schvaľovanie návrhov na právno-organizačné zmeny v   kluboch. 
Vo veci schvaľovania návrhu na prijatie nových riadnych členov SFZ išlo o žiadosti: FK
Univerzita JS SJ Egyetem FC a Športové kluby Blava 1928. 
Vo veci schvaľovania právno-organizačných zmien v kluboch išlo v prvej žiadosti občianských
združení TJ Družstevník Lazany a Športového klubu Čereňany o zlúčenie, ktoré by po zlučení
používali názov Športový klub Čereňany.
V druhej žiadosti o právno-organizačnú zmenu išlo o transformáciu dvoch občianských združení
1.FC Teplička n/Váhom a OFK Teplička nad Váhom na jednu obchodnú spoločnosť s názvom OFK
Teplička nad Váhom, s.r.o.
Svoje stanoviská k návrhom o právno-organizačné zmeny a k návrhom o prijatie za riadneho člena
SFZ mali možnosť členovia VV SFZ zasielať v termíne do 2. augusta 2014 na
adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk formou:
V prípade návrhov na právno-organizačné zmeny v kluboch:
a) TJ Družstevník Lazany (na Športový klub Čereňany)
Schvaľujem návrh na právno-organizačnú zmenu v TJ Družstevník Lazany (na Športový klub
Čereňany),
alebo 
Neschvaľujem návrh na právno-organizačnú zmenu v TJ Družstevník Lazany (na Športový klub
Čereňany),
alebo
Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu na právno-organizačnú zmenu v TJ



Družstevník Lazany (na Športový klub Čereňany).
Hlasovania sa zúčastnilo 10 členov VV SFZ, z toho všetci 10 hlasovali formou "schvaľujem".
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých
členov VV SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené. 

b) 1.FC Teplička n/Váhom a OFK Teplička nad Váhom (na OFK Teplička nad Váhom, s.r.o.   )
Schvaľujem návrh na právno-organizačnú zmenu v 1.FC Teplička n/Váhom a OFK Teplička nad
Váhom (na OFK Teplička nad Váhom, s.r.o.), 
alebo 
Neschvaľujem návrh na právno-organizačnú zmenu v 1.FC Teplička n/Váhom a OFK Teplička nad
Váhom (na OFK Teplička nad Váhom, s.r.o.),  
alebo
Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu na právno-organizačnú zmenu v 1.FC
Teplička n/Váhom a OFK Teplička nad Váhom (na OFK Teplička nad Váhom, s.r.o.). 
Hlasovania sa zúčastnilo 10 členov VV SFZ, z toho všetci 10 hlasovali formou "schvaľujem".
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých
členov Výkonného výboru SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené. 

V prípade schvaľovanie návrhu na prijatie nových riadnych členov SFZ:
a)      FK Univerzita JS SJ Egyetem FC 
Schvaľujem návrh na prijatie FK Univerzita JS SJ Egyetem FC za nového riadneho člena SFZ,
alebo 
Neschvaľujem návrh na prijatie FK Univerzita JS SJ Egyetem FC za nového riadneho člena SFZ,
alebo
Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu na prijatie FK Univerzita JS SJ Egyetem
FC za nového riadneho člena SFZ.
Hlasovania sa zúčastnilo 10 členov VV SFZ, z toho všetci 10 hlasovali formou "schvaľujem".
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých
členov Výkonného výboru SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené. 

b)   Športové kluby Blava 1928 
Schvaľujem návrh na prijatie Športové kluby Blava 1928 za nového riadneho člena SFZ,
alebo 
Neschvaľujem návrh na prijatie Športové kluby Blava 1928 za nového riadneho člena SFZ,
alebo
Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu na prijatie Športové kluby Blava 1928 za
nového riadneho člena SFZ.
Hlasovania sa zúčastnilo 10 členov VV SFZ, z toho 9 hlasovali formou  "schvaľujem", 1
formou "neschvaľujem" (Pavel Halabrín).
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých
členov Výkonného výboru SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené. 

Hlasovanie č. 07/14 vo veci schvaľovania návrhu na doplnenie Rozpisu republikových súťaží
riadených SFZ a ÚLK pre súťažný ročník 2014/15. 
Svoje stanoviská mali členovia VV SFZ možnosť zasielať v termíne do 22. augusta 2014 na
adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk formou:
Schvaľujem návrh na doplnenie Rozpisu republikových súťaží riadených SFZ a ÚLK pre súťažný
ročník 2014/15,
alebo
Neschvaľujem návrh na doplnenie Rozpisu republikových súťaží riadených SFZ a ÚLK pre
súťažný ročník 2014/15, 
alebo



Zdržiavam sa hlasovania vo veci návrhu na doplnenie Rozpisu republikových súťaží riadených SFZ
a ÚLK pre súťažný ročník 2014/15.
Hlasovania sa zúčastnilo 8 členov VV SFZ, všetci 8 hlasovali formou "schvaľujem".
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých
členov VV SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania per rollam v období medzi
riadnymi zasadnutia VV SFZ.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 22: Diskusia.
Žiadosť o zmenu miesta domácej hracej plochy
Jozef Paršo:
Informoval, že v zmysle Smernice SFZ o právno – organizačných zmenách v kluboch došlo pred
začiatkom súťažného ročníka 2014/2015 k vytvoreniu nového subjektu – účastníka DOXXbet ligy
východ – MFK Lokomotíva Zvolen, a.s. Do novej akciovej spoločnosti boli transformované
občianske združenia Telovýchovná jednota Baník Ružiná a Mestský futbalový klub Lokomotíva
Zvolen s tým, že miestom domácich súťažných stretnutí bude štadión v Ružinej. 
Klub úspešne začal aktuálny ročník DOXXbet ligy. Podľa predloženej žiadosti klubu, zápasy na
ihrisku v Ružinej značným spôsobom limitujú a hlavne komplikujú činnosť klubu a to najmä v
zabezpečení a organizácií domácich zápasov. Ako konkrétne aspekty uviedol:

 priamo v Ružinej klesol záujem o futbal, pretože ho už nehráva Baník Ružiná, ale MFK
Zvolen. Vzdialenosť medzi Ružinou a Zvolenom bráni väčšiemu počtu našich priaznivcov
navštevovať domáce stretnutia a to napriek podpore MFK Zvolen bezplatným poskytnutím
autobusovej prepravy na stretnutie

 nie vždy sa podarí dokonale a komplexne zvládnuť organizáciu domácich zápasov
vzhľadom k tomu, že sa zabezpečuje v súčinnosti a v komunikácií s bývalým vedením
Baník Ružiná (napr. prvé domáce MFS s Trebišovom) i keď situácia sa v ďalších
stretnutiach zlepšila

 v dvoch prípadoch došlo k výpadku internetového pripojenia a tým bola sťažená práca
s ISSF

 Zvolen sa stal súčasťou projektu vlády SR pri rekonštrukcii a modernizácii 21 futbalových
štadiónov na Slovensku

 v súčasnosti prebieha pasportizácia štadióna vo Zvolene Komisiou pre štadióny a  ihriská
SFZ, čo by ale nenarušilo  prípravu a priebeh domácich majstrovských zápasov

 na zvolenský futbalový štadión by naše mužstvo prišlo povzbudiť neporovnateľne viac
priaznivcov, či už zo Zvolena alebo blízkeho okolia ako do Ružinej

 
Z týchto dôvodov sa klub MFK Lokomotíva Zvolen, a.s. rozhodol obrátiť na členov VV SFZ so
žiadosťou o udelenie výnimky. Tá by spočívala v tom, že domáce stretnutia by tento klub neodohral
v Ružinej, ale vo Zvolene, a to i pri vedomí si skutočnosti, že v  dôsledku reorganizácie druhej
najvyššej futbalovej súťaže patrí Zvolen podľa tzv. demarkačnej čiary západ/východ do skupiny
DOXXbet liga – západ. 

Ján Kováčik:



Vyzval členov VV SFZ, aby sa touto žiadosťou zaoberali až po obdržaní stanoviska predsedu
športovo-technickej komisie SFZ a stanoviska predsedu komisie SFZ pre štadióny a ihriska, či
predmetná žiadosť spĺňa všetky náležitosti pre rozhodnutie a či je v súlade s predpismi SFZ ako je
Rozpis republikových súťaží riadených SFZ pre ročník 2014/15, Súťažný poriadok, Smernice SFZ
pre pasportizáciu a certifikáciu štadiónov a ihrísk, Minimálnych požiadaviek na infraštruktúry
štadiónov II. ligy pre súťažný ročník 2014/15 schválených KŠI a iné. 

Uznesenia prijaté na zasadnutí VV SFZ dňa 3. septembra 2014 v Bratislave:

Uznesenie č. 129/14 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia.

T: ihneď
Z: Ján Kováčik
    Jozef Kliment 

Uznesenie č. 130/14 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu realizácie projektu výstavby, rekonštrukcie a
modernizácie futbalových štadiónov.

T: ihneď
Z: Ján Kováčik
    

Uznesenie č. 131/14 VV SFZ:
1) VV SFZ schvaľuje návrh na ustanovenie p. Oszkára Világiho za člena komisie partnerov SFZ.

2) VV SFZ schvaľuje návrh na ustanovenie p. Jozefa Brhela za člena komisie partnerov SFZ. 

3) VV SFZ schvaľuje návrh na ustanovenie p. Igora Nagyho za člena komisie partnerov SFZ. 

4) VV SFZ schvaľuje návrh na ustanovenie p. Ladislava Lazára za člena komisie partnerov SFZ. 

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 132/14 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh na rozdelenie Solidarity Payment za súťažný ročník 2013/14.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 133/14 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh termínovej listiny mládeže – jesenná časť 2014/15.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 134/14 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh na zloženie realizačných tímov mládežníckych reprezentácii SR – jesenná
časť 2014/15.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 135/14 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh na personálne zloženie panelu odborných expertov v projekte Koncepcia
rozvoja futbalu SFZ. 

T: ihneď



Z: Jozef Kliment
   

Uznesenie č. 136/14 VV SFZ:
1) VV SFZ berie na vedomie aktuálne znenie návrhu registračného a prestupového poriadku SFZ.

2) VV SFZ ukladá svojím členom, aby v termíne do 25. septembra 2014 zaslali pripomienky k
predkladanému zneniu, so zameraním sa na čl. 36 (výchovný fond).

3) VV SFZ ukladá predkladateľovi návrhu Registračného a prestupového poriadku SFZ, aby
pripravil stručný výklad najdôležitejších zmien v porovnaní so súčasným stavom.

4) VV ukladá predkladateľovi návrhu, aby aktuálne znenie návrhu Registračného a prestupového
poriadku SFZ prerokoval s predsedom matričnej komisie SFZ a prípadné zapracované zmeny
odprezentoval na najbližšom zasadnutí VV SFZ.

T: v texte
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 137/14 VV SFZ:
1) VV SFZ volí Miroslava Jablonického za člena DK SFZ.
2) VV SFZ odkladá prerokovanie návrhov komisie futsalu SFZ na októbrové zasadnutie s
podmienkou doplnenia podkladov, ktoré budú vyžiadané od predsedu komisie futsalu SFZ listom
GS SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 138/14 VV SFZ:
VV SFZ odkladá schvaľovanie návrhu na prijatie za riadneho člena SFZ na októbrové zasadnutie
VV SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 139/14 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh legislatívneho plánu úloh na 2. polrok 2014.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 140/14 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh na výšku úhrady nákladov spojených s liečbou mládežníckych
reprezentantov Samuela Lacka a Kristiána Koštrnu.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 141/14 VV SFZ:
Schvaľuje návrh na udelenie strieborného odznaku SFZ pre p. Juraja Kuráňa.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 142/14 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o aktuálnom právnom vzťahu medzi SFZ, ÚLK a UFA
Sports.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 143/14 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o rozhodnutí DK SFZ o vylúčení individuálnych členov v
SFZ.

T: ihneď



Z: Jozef KlimentUznesenie ¨ . 144/14 VV SFZ:
yV SPZ berle na vedoniie informÆciu o prichehu a v sledku volieh členov komory SFZ pit rie eniespOrOv.

T: ihne 
Z: Jozef Kliment

Uznesenie ¨ . 145/14 yV SFZ:
VV SPZ berle na vedomie In formÆeiu o priat ch zœveroch zo strategickØho ni  tingu iirezidentov agenerÆlnych sekretÆrov člensk ch krajin UEFA (2 7. 28. augusta 2014 v Monucu).

 : ihne 
Z: Jozef Klimentliznesenie ¨ . 146114 VV SFZ:

VV SPZ berle na vedornie informÆciu o pri jat ch zÆveroch v konnØho v boru SZTK (9jœla 2014 vB ni ti SILI ve).
T: ihned 
Z: Jozef KlimentUznesenie ¨ . 147/14 VV SFZ:

-

yV SPZ berle na vedomie inlbrmœciu o organizovan konfl.rcncie Sport a prÆvo v Poprade (2. 3.uk( bra 2014).

tJznesenie ¨ . 148/14 VV SFZ:
VV SPZ be ie na vedom ie In lbrniÆciu o
zasadnu[ia yV SPZ.
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